



\*XB SERIES X console, controller, game disc, and headset are not included.  
 \*XB SERIES X 主机、手柄、游戏碟、耳机不包含在包装内。

## FEATURES:

This product is suitable for XBX original game console. The base is equipped with a charging indicator. It is easy to identify the charging status during the charging process. It is equipped with two XBX Controller dedicated batteries. Insert the battery into the XBX Controller and insert it into the TYPE-C male head of the base. You can charge the battery. It is very convenient to use when you take it. The Headset holder can place the Headset for easy access. The fan can cool and dissipate the XBX console. It is equipped with a game tray holder that can hold 10 game discs.

## 产品特征:

本产品适用于XBX原装游戏主机，底座带充电指示灯，在充电过程中便于识别充电状态，配有两个XBX手柄专用电池，将电池装入XBX手柄后插到底座的TYPE-C公头上即可给电池充电，随取随放使用非常方便，耳机支架，可放置耳机，方便拿取，风扇能给XBX主机降温与散热，配备游戏碟架，可放置10个游戏碟。

CE RoHS   
 MADE IN CHINA

Important note: iPega is a global registered trademark, the product do not labeled with iPega trademark and anti-counterfeiting stickers are fake products.  
 重要提示: iPega属于全球注册商标，凡产品未有iPega商标及防伪贴均属假冒伪劣产品。

Patent NO. (专利号): ZL202030815365.6  
 iPega trademarks belongs to PEGA LIMITED

PG-XBX013

